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Assemblea Ordinària l'AVV. 

Residencial Sant Joan  
 

 

 

Comença la reunió, degudament convocada el 25 de març de 2014, a les 19:30, al Centre Cívic 

Antoni Gaudí de Sant Joan Despí. Es reuneixen un total de 10 associats, estant representada la 

Junta Directiva per la Presidenta Mati Cortés, el Vicepresident Jaume Claret, la Tresorera Pilar 

Ortega, els vocals Rafa Cruz, Xavier Garcia, Tina Ginesta, Frances Maña i Jordi Payo, i pels 

associats Moisés Panisello i Ferran Liesa. 

 

Ordre del dia: 
1. Lectura i aprovació si s'escau de l'Acta. 

2. Memòria de l'any 2013. 

3. Liquidació comptes de l'any 2013. 

4. Aprovació pressupost del 2014. 

5. Proposta d'adhesió a la "Taula pel Dret a Decidir del Baix Llobregat". 

6. Precs i preguntes 

 

Temes tractats (seguint l'ordre del dia): 

1. Lectura i aprovació si s'escau de l'Acta anterior 
S'aprova per unanimitat l'Acta de la darrera Assemblea Ordinària celebrada el 28 de febrer de 

2013. 

2. Memòria de l'any 2013 
El Vicepresident fa un resum dels aspectes més destacats de l'any 2013 realitzats per la AVV: 

● Al juny es va fer la Revetlla de Sant Joan amb assistència similar als altres anys, amb 

sopar i ball. 

● Durant la segona quinzena de setembre es va celebrar la XV Festa del Barri, 

l'esdeveniment que sempre aconsegueix mes participació veïnal en totes les activitats 

programades.  

● Al voltant de 2000 persones participen a una o més activitats de les festes. 

● Es va tornar a convidar als residents de la residència per discapacitats psíquics Mas i 

Dalmau. Agraïm la desinteresada col·laboració dels voluntaris que van fer possible 

aquesta participació dels residents. 



● Hem d'agrair la col·laboració i aportacions fetes pels comerciants i les institucions, Aj. de 

Sant Joan Despí, Departament de Governació i Administracions Públiques de la 

Generalitat de Catalunya, Televisió de Catalunya i de vàries entitats de Sant Joan, 

especialment al Club d’Esplai el Tricicle i a l’Associació Gastronòmica de Sant Joan 

Despí, que van contribuir en l’èxit de la festa,  ja que sense el seu ajut la celebració no 

tindria el ressó que s'ha aconseguit. 

● També volem donar les gràcies als comerciants que en conjunt representen la màxima 

contribució al pressupost de les festes. 

● Gràcies a la col·laboració de l'Esplai el Tricicle aquest any s'ha fet la festa de la 

Castanyada a l'octubre i el Caga Tió al desembre. 

● S’han mantingut reunions amb l’Equip de Govern Municipal i amb representants de 

diversos partits polítics. Així com amb l’equip de Salut de l’Ajuntament, amb el Consell de 

les Dones de la ciutat i amb la direcció de l’Hospital Comarcal. 

● Socis: Durant el 2013 han pagat la quota un total de 165 socis sobre un total de 185. 

3. Liquidació comptes de l'any 2013 
● El Vicepresident fa lectura i explicació de la liquidació de comptes del 2013. 

● El Saldo de l’AVV a 31 de desembre del 2013 és de 3.728,15€. Els ingressos foren de 

6.175,51 € i les despeses de 5.838,19 €. 

S’aprova la liquidació del comptes per unanimitat dels presents, així com la gestió portada a 

terme per la Junta Directiva en l’esmentat exercici. 

4. Aprovació pressupost del 2014. 
La Presidenta i el Vicepresident fan una explicació dels objectius pel 2014: 

● Estructurar la distribució de les tasques entre els membres de la Junta. 

● Donar continuïtat al Butlletí informatiu pels socis. 

● Aconseguir que mes socis facilitin la seva adreça de correu electrònic. 

● Reduir en la mesura del possible  les despeses fixes en que incorre la Associació, 

principalment degudes a telèfon i material oficina.  

● Fomentar les trobades amb l’Equip de Govern Municipal, Comissions, Organismes i en 

general amb la resta de entitats de la ciutat. Continuar i millorar la participació en les 

diferents comissions a nivell municipal sobre temes de salut, dona, agenda21, mobilitat, 

tercer edat, etc. 

● Incidir i ampliar en lo possible el seguiment dels temes que afecten al barri; Hospital 

Comarcal, transport públic, millores i manteniment del barri, infraestructures i serveis, 

seguretat, civisme, etc. 

● Continuar amb la coordinació i col·laboració amb l’Esplai El Tricicle, Associació 

Gastronòmica i Centre Josep Mas i Dalmau. 

● Participar en les actuacions de la Coordinadora de les AAVV de Sant Joan Despí. 

S’aproven per unanimitat les activitats previstes per l’any 2014. 

 

El pressupost previst per l’any 2014 no difereix massa respecte al de l’any passat tal com 

detalla el Vicepresident: 



 

Saldo més ingressos  10.500€ 

Despeses 8.000€ 

 

Aquest pressupost s’ha fet comptant amb el manteniment les quota de soci en els 9€ tal com 

esta. Hores d’ara encara hi ha socis que no tenen domiciliat el pagament, fet que ens limita molt 

la operativa de cobrament. D’altra banda també es comenta la necessitat que tots els socis 

mantinguin actualitzada la seva informació bancària, donat que el retorn dels rebuts no cobrats 

és un càrrec molt important en proporció a la quota de soci. 

S’aprova per unanimitat dels presents el pressupost per al 2014. 

 

Es canvien alguns càrrecs de la Junta Directiva, que queda com segueix: 

 

Presidenta Mati Cortés 

Vicepresidenta Pilar Ortega 

Tresorer Jaume Claret 

Secretari Jordi Payo 

Vocals Rafa Cruz 
Xavier García 
Tina Ginestà 
Francesc Mañà 

 

S’aprova per unanimitat la renovació de càrrecs de la Junta Directiva. 

En els comptes de la entitat segueixen tenint signatura Mati Cortés, Pilar Ortega i Jaume Claret. 

5. Proposta d'adhesió a la "Taula pel Dret a Decidir del Baix Llobregat". 
S’obre un torn de paraules on cadascú que ho desitja explica la seva posició respecte de 

l’adhesió a la Taula. Encabat es sotmet a votació el tema, amb el següent resultat: una (1) 

abstenció, set (7) vots a favor de l’adhesió i dos (2) vots en contra de l’adhesió. A la vista 

d’aquest resultat queda aprovada l’adhesió de l’Associació a la Taula pel Dret a Decidir del Baix 

Llobregat i així es comunica als impulsors de la mateixa. 

6. Precs i preguntes 
S’acorda que un ordinador vell que hi ha al local de l’AVV, i que ja fa anys que no s’utilitza, es 

donarà a l’Associació Solidança per si en pot treure algun profit. Abans però caldrà assegurar-se 

que s’han recuperat totes les dades que s’hi magatzemaven. 

 

Sense cap més fet rellevant a comentar s’acaba la reunió, aixecant-se la sessió a les 21:15. 


